
 

 

 

Datum: 25. 9. 2024 

 

 

ZAPISNIK SESTANKA SVETA ZAVODA OŠ IVANA SKVARČE 

 

 

Prvi sestanek Sveta zavoda v šolskem letu 2024/2025 je potekal 25. 9. 2024 ob 18. 00 v učilnici 

3. a razreda. 

 

Gospa ravnateljica Kristina Renko je vse prisotne lepo pozdravila in po uvodnem nagovoru in 

predstavitvi novih članov sveta zavoda vodenje sestanka predala najstarejši članici sveta gospe 

Mojci Rozman. 

Ga. Mojca Rozman je vse prisotne pozdravila in potrdila sklepčnost sveta zavoda. 

Prisotni so bili predstavniki ustanovitelja Adil Macanović, Adisa Mujčinović, Tomaž Petek, 

predstavnici staršev podružničnih šol Jasmina Drnovšek ter Katja Kotar Odlazek in 

predstavniki zaposlenih matične šole in obeh podružnic, Petra Rome, Andreja Frece Knap, 

Mojca Bernot Sotenšek, Nina Jelen in Mojca Rozman. Poleg tega so bile na sestanku prisotne 

še ravnateljica Kristina Renko, pomočnica ravnateljice Milanka Abram, sindikalna zaupnica 

Janja Vozelj in tajnica Barbara Grablič. Opravičeno odsotna je bila Janja Suša, predstavnica 

staršev matične šole. Gospa Rozman je v nadaljevanju prebrala dnevni red sestanka: 

 

1. Konstituiranje Sveta zavoda OŠ Ivana Skvarče in izvolitev predsednika in 

podpredsednika sveta zavoda. 

2. Poročilo o realizaciji Letnega delovnega načrta (v nadaljevanju LDN) za šolsko leto 

2023/2024. 

3. Razno. 

 

 

Ad1 Konstituiranje Sveta zavoda OŠ Ivana Skvarče in izvolitev predsednika in 

podpredsednika sveta zavoda 

 

Za predsednico sveta zavoda je bila predlagana ga. Mojca Bernot Sotenšek. Člani sveta zavoda 

so z dvigom rok potrdili njeno izvolitev. 

Za podpredsednico je bila predlagana ga. Petra Rome, ki je bila prav tako potrjena z dvigom 

rok vseh članov sveta zavoda.  

Mandat sveta zavoda se začne 25. 9. 2024 in traja do 25. 9. 2028.  

 

SKLEP: Svet zavoda je bil konstituiran na seji Sveta zavoda OŠ Ivana Skvarče 25. 9. 2024. 

Predsednica sveta zavoda je ga. Mojca Bernot Sotenšek, podpredsednica pa ga. Petra 

Rome.  

 

 

Ad2 Poročilo o realizaciji LDN za šolsko leto 2023/2024 

 



Ga. ravnateljica Kristina Renko je povedala, da bo predstavila poročilo o realizaciji LDN za 

preteklo šolsko leto, prav tako pa bo na kratko predstavila, kaj nas čaka v šolskem letu 

2024/2025. 

Tako lani kot tudi letos smo osredotočeni na razvojni cilj, in sicer da bi bili naši učenci čim bolj 

aktivno vključeni v izvajanje pouka. Poslužujemo se medpredmetnega povezovanja, 

povezovanja med šolami, itd. 

 

Pridobljene nazive, kot so EKO šola, UNESCO šola, zdrava šola in kulturna šola si bomo še 

naprej prizadevali ohranjati. Krepili smo in bomo še naprej vse vrste pismenosti, vključeni smo 

v številne projekte (npr. ERASMUS PLUS, tj. izobraževanje učiteljev, in izvajanje pouka 

zunaj). 

 

Uspešni smo tudi na področju razvijanja digitalnih kompetenc, tako pri zaposlenih kot pri 

učencih.  

Ob tem je gospa ravnateljica poudarila, da telefoni v šoli niso dovoljeni, razen z dovoljenjem 

učitelja in da se tega striktno držimo.  

V mesecu oktobru se bomo vse zasavske šole prijavile na razpis »Za pravičen prehod« ‒ 

PREPLET. Koordinatorica projekta je ga. Nataša Grošelj, ki je bila v torek, 24. 9. 2024, prisotna 

na pedagoški konferenci, kjer je prisotnim predstavila tri vidike omenjenega projekta 

(sprememba modela poučevanja, fizični prostor, spletna platforma). Projekt bo trajal do 

šolskega leta 2027/2028.  

 

V nadaljevanju sestanka je gospa ravnateljica povedala, da smo v preteklem šolskem letu 

uspešno izpeljali obvezni in razširjeni program. 

Prav tako je prisotnim povedala, da so bili rezultati nacionalnega preverjanja znanja v 3., 6. in 

9. razredu letos pri vseh treh predmetih (slovenščini, matematiki in angleščini) nad slovenskim 

povprečjem.  

 

Na področju investicij smo med poletnimi počitnicami zamenjali talne obloge v dveh učilnicah 

prvega razreda, prav tako pa so bila izvedena manjša obnovitvena dela, tako na matični šoli kot 

tudi na obeh podružnicah.  

V prihodnje bo potrebna izolacija in klimatizacija matične šole, prenova učne kuhinje in zaradi 

dotrajanosti in vse večjega števila kosil tudi prenova centralne kuhinje. Zaradi puščanja strehe 

jedilnice na matični šoli bo potrebna njena sanacija. 

Na PŠ Podkum je potrebna prenova jedilnice in kuhinje, na PŠ Čemšenik pa sanacija talnih 

oblog v dveh učilnicah.  

 

Gospa ravnateljica je po končanem poročilu člane sveta zavoda pozvala, da zastavijo morebitna 

vprašanja, ki se nanašajo na realizacijo LDN za preteklo šolsko leto. 

 

Gospod Tomaž Petek je prosil, da bi člani sveta zavoda v prihodnje prek elektronske pošte 

obravnavano gradivo dobili vnaprej. Gradivo je potrebno namreč prebrati in se na sejo pripraviti 

(podati morebitne pripombe oz. vprašanja).  

 

Gospa Adisa Mujčinovič je predlagala, da bi se gradivo poslalo vsaj en teden pred načrtovanim 

datumom sestanka.  

 

Ga. Katja Kotar Odlazek je povedala, da je bila članica sveta zavoda tudi v predhodnem 

mandatu in da se je LDN vedno sprejel na prvi seji v septembru.  



Z gradivom pa je letos tudi več dela, ker je med drugim potrebno vnesti več popravkov v 

dokument zaradi izvajanja programa RaP.  

 

Predsednica sveta zavoda je pojasnila, da je LDN v sklepni fazi in bo dokončan dan po sestanku 

(26. 9. ) ter članom sveta zavoda poslan v korespondenčno potrditev in sprejetje po elektronski 

pošti.  

Na takšen način smo zadevo uredili tudi pred štirimi leti, ko se je konstituiral prejšnji svet 

zavoda.  

 

Če bi v bodoče ponovno prišlo do podobnih težav s pravočasno pripravo gradiva, pa so člani 

sveta enotno predlagali, da se jim vsaj en teden prej pošlje delovna različica gradiva.  

 

Ad3 Razno 

 

Gospod Adil Macanović je povedal, da OŠ Ivana Skvarče širi dober glas v občini Zagorje ob 

Savi in želi, da šola nadaljuje v tej smeri.  

Povedal je tudi, da je poslušal gospo ravnateljico in si je zapomnil predvsem tri besede, ki jih 

je izpostavila v svojem govoru – investicije, empatija, strpnost. Obljubil je, da se bo zavzemal, 

da bodo odgovornost ustanovitelja v čim večji meri realizirane investicije.  

Kar se tiče empatije in strpnosti gospod Macanović meni, da se moramo vsi skupaj prizadevati, 

da se v čim večji meri izognemo nasilju in ga ne prikrivamo, če se pojavi  na šoli. Pri tem 

vsekakor obljublja pomoč sveta zavoda. 

Poudaril je še, da je komunikacija šole z javnostjo na odličnem nivoju, kar je zelo pohvalno in 

meni, da šolo kot tako vedno predstavljajo vsi delavci šole.  

 

Ga. Mojca B. Sotenšek se je zahvalila za te besede in povedala, da je zelo lepo, da ljudje zunaj 

šole znajo prepoznati, da so za kvalitetno delovanje šole pomembni vsi zaposleni.  

 

Opaziti je, da je na šoli poskrbljeno za ustrezno varnost učencev, vhodna vrata so zaklenjena, 

poleg tega imamo zaposlenega tudi informatorja, ki skrbi za nadzor nad vstopom v šolo.  

 

Gospa Milanka Abram je povedala, da smo informatorja zaposlili prek razpisa na javna dela. 

Trenutno imamo zaposleno informatorko do konca koledarskega leta, v mesecu novembru pa 

se bomo znova prijavili na razpis.  

V veliko pomoč bi nam bila s strani ustanovitelja zagotovljena finančna sredstva za delovno 

mesto informatorja. Zelo pomembno je tudi, kakšna je oseba, zaposlena na tem delovnem 

mestu, saj to ni samo informator, ampak je tudi neke vrste »zaupnik otrok«. Želimo si, da se te 

osebe ne bi tako pogosto menjale.  

Gospod Tomaž Petek je obljubil, da bo težavo z zaposlovanjem informatorja na šoli izpostavil 

na občini, na odboru za šolstvo.  

 

Gospo Katjo Kotar Odlazek je zanimalo, če se je z avtobusnim prevoznikom Nomago dalo 

uskladiti vozni red šolskega avtobusa v Podkum s šolskim urnikom. O tej težavi so govorili že 

konec šolskega leta. Zaradi prezgodnjega odhoda avtobusa otroci ne morejo v miru pojesti 

kosila, ker potem zamudijo prvi avtobus.  

Gospa Milanka je povedala, da se je s predstavniki Nomaga pogovarjala in da so ji odgovorili, 

da se vozni red ne more spreminjati, ker je vezan na prevoze ostalih šol.  

Edina rešitev je, da gredo učenci počasi na kosilo, potem pa počakajo v varstvu oz. se udeležijo 

kakšne dejavnosti in gredo na naslednji avtobus.  



Gospod Macanovič je pripomnil, da je podjetje Nomago zelo močno na svojem področju, 

vendar se soočajo s pomankanjem kadra, kar bo v prihodnje verjetno še večja težava. 

 

Gospa Milanka Abram je povedala, da pri organizaciji prevozov za šolske ekskurzije vedno 

gledamo na ceno prevoza in iščemo najugodnejšega ponudnika. Posebej pomembno pa je, da 

je prevoz kvaliteten in varen.   

 

Gospod Macanovič je predlagal, da bi se na ekskurzije lahko odpravili tudi z vlakom.  

Gospa ravnateljica je povedala, da v prihodnjih dneh to že načrtujemo. Prav tako pa so se 

prevoza z vlakom že posluževali učenci PŠ Podkum.  

 

Gospo Adiso Mujčinovič je zanimalo, kako je na šoli glede zaposlitev. 

Gospa Kristina Renko je povedala, da se trenutno soočamo z večjo odsotnostjo delavcev zaradi 

bolniških in drugih odsotnosti pri vseh zaposlenih.  

Z nadomeščanjem daljših bolniških odsotnosti imamo težave, ker se nihče ne prijavi na razpis, 

MVI pa študentskega dela trenutno ne podpira.  

 

Gospo Mujčinović je zanimalo, če smo med zaposlenimi že kdaj izvedli anketo o zadovoljstvu 

zaposlenih. 

Gospa ravnateljica ji je odgovorila, da zaenkrat še ne. Pojasnila pa je tudi, da je pri anketah 

pomembno, kaj z njimi želimo doseči in katere informacije želimo pridobiti. V prihodnje bomo 

izvedli anketo o nasilju med učenci, ki je del vzgojnega delovanja šole.  

 

Gospod Macanović je obvestil člane sveta zavoda o novem prehodu za pešče pri gostišču Kum, 

ki bo označen v kratkem.  

 

Ker drugih vprašanj in pripomb ni bilo, se je predsednica sveta zavoda Mojca Bernot Sotenšek 

vsem članom lepo zahvalila za udeležbo na prvem sestanku v tem šolskem letu in ga s tem tudi 

zaključila. 

 

Sestanek se je končal ob 19.15. 

 

 

Zapisnik napisala Barbara Grablič, tajnica           

 

Mojca Bernot Sotenšek,  

predsednica Sveta zavoda 

OŠ Ivana Skvarče 

 

 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


